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Muddy or dirty footwear, bike tires or clothing can harbour seeds of invasive
plant species, insects or disease spores, contributing to loss of ecological
integrity in the park.

All garbage, even compost, has an impact by changing wildlife behavior,
damaging plants in the understory, diminishing other trail users' experience.

Wildlife is placed at risk when they habituate to people, particularly when they
begin to associate people with easy food. They also have no extra energy to
deal with people in their territory when they're raising young or getting ready
for a long and arduous migration.

Closures indicate that the trail needs time with no traffic to dry out or be
repaired. It is important to allow the ecosystem time to
recover/adjust to seasonal changes.

Taking shortcuts or walking/biking around obstacles or wet areas on the trail
increases the damage to soils and surrounding vegetation.

Use composting toilets. If that is not possible, waste should be burried at least
6 inches.

Sparks from cigarettes, bike brakes or campfires can burn a forest and
eliminate what the park was created for in an instant.

Use clean gear

Pack out what you pack in

Give wildlife space

Respect trail closures

Use the facilities

Stay on trail

Be mindful of the potential for sparks

Les chaussures, pneus de vélo ou vêtements sales ou boueux peuvent abriter
des graines de plantes envahissantes, des insects ou des spores porteuses
de maladies, autant de facteurs qui contribuent à la perte de l'intégrité
écologique du parc.

Tous les déchets, même compostables, ont un impact. Ils influencent le
comportement de la faune, endommagent les plantes de sous-bois et
diminuent l'expérience des autres usagers des sentiers.

Les matières naturelles qui se trovent dans le parc contribuent à son
écosystème. Tout peut servir d'habitat.

Les espèces sauvages courent un risque quand elles s'habituent aux visiteurs,
surtout si elles commencent à comprendre qu'ils peuvent leur donner de la
nourriture. Quand les animaux s'occupent de leurs petits ou se préparent à une
migration longue et ardue, ils n'ont pas l'énergie nécessaire pour tolérer des gens
sur leur territoire.

Prendre des raccourcis ou contourner, à pied ou à vélo, les obstacles ou les
zones humides dans les sentier détériore les sols et la végétation
environnante. Quand un sentier est barré, c'est qu'il ne doit pas être emprunté
pendant un certain temps pour pouvoir sécher ou être réparé. Il est important
de laisser le temps à l'écosystème de se reconstituer ou de s'adapter aux
changements saisonniers.

Utilisez les toilettes à compostage. Si ce n'est pas possible, enterrez les
déchets à une profondeur d'au moins 150mm (6po).

Les étincelles causées par les cigarettes, les freins de vélo ou les feux de
camp peuvent embraser une forêt et détruire en un instant ce pour quoi le parc
a été créé.

Veillez à la propreté de votre matériel

Rapportez tout ce que vous apportez

Laissez ce que vous trouvez

Laissez les animaux tranquilles

Restez sur les sentiers

Utilisez les installations mises à votre disposition

Attention aux risques d'étincelles

Environmental code of care for trail users

Code de bonnes pratiques environnementales
pour les usagers des sentiers

The natural materials in the park contribute to the ecosystem there.
It is all habitat for something.

Leave what you find

Gentle climbs and easily avoidable obstacles.

Some steep slopes with a possibility of narrow trail.

Very steep slopes with a possibility of loose trail.
Not suitable for biking.

Easy

More Difficult

Very Difficult

Trail Difficulty Rating

Follow the Blaze Markers
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